
                  Bestyrelsesmøde for Næstved Senior Motion                 
 
                            Fredag den 01.11 - 2024 kl. 9.30 – 13.00 

 
              I Frivilligcenter Næstved, Farimagsvej 16, 4700 Næstved   
 
Mødedeltagere: 
Bent Christensen (Formand), Finn Keld Hansen (Næstformand), Rita Rasmussen (Kasserer), Gert Larsen (Sekretær), Lisbeth 
Schomann (Bestyrelsesmedlem), Bent Schultz (Bestyrelsesmedlem), Erik Hesselbjerg (Bestyrelsesmedlem), 
Søren Toldam (1. Bestyrelsessuppleant) Poul Mortensen (2. Bestyrelsessuppleant).   

 

Afbud: 
 

DAGSORDEN: 
 
Mødeleder: Bent Christensen 

Referat: 
 
Referent: Gert Larsen 

 
1. Referat fra 4. oktober 2024. 

 

•  Godkendelse af referat fra sidste møde 
 

 
 
 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 

 
2. Bestyrelsens arbejde. 

 

• 20-års jubilæum   
 
 
 
 
 
 
 

• Sæson 2024/2025 (status.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
' 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Mærkedage 2024 (fast punkt) 
 
 

• Evaluering besøg fra sundhedscenter & 
DGI på instruktørmøde. 

 
 

• Dagsaktuelt 

 

 
Festudvalget og bestyrelsen har besluttet at en afholdelse af 
jubilæet i Arena Næstved ikke hænger sammen økonomisk, og 
hvis arrangementet flyttes til andre steder, hvor økonomien 
kunne være mere overkommelig, er der ikke plads til alle.  
 
Derfor har bestyrelsen besluttet at neddrosle jubilæets omfang, 
og der arbejdes videre med andre muligheder.  
 
 
Der er ønske om ekstra time til ”Herr`lig Fitness for mænd” i 
Sport og Fitness. Bestyrelsen imødekommer ønsket om en 
ekstra time, og det er besluttet at fastholde beslutningen om, at 
holdet er for mænd.  
 
Er der et ønske om, at der også bliver etableret et hold for 
kvinder, vil bestyrelsen se på muligheder for det.  
 
Padel Tennis har pt. 5 baner, og da der er stor tilslutning til 
denne aktivitet, er der et ønske om en ekstra bane, mod at 
deltagere selv betaler for det.  
 
Det er bestyrelsens holdning, at det årlige kontingent skal dække 
de aktiviteter som foreningen udbyder, og hvis der er brug for en 
ekstra bane, er bestyrelsen positiv indstillet for tilkøb heraf.   
 
Der tages kontakt til Match Padel, med henblik på at forhandle 
om muligheder for en lavere pris på banerne.   
 
Søren foreslog at der blev indkøbt bander til opstilling omkring 
bordtennisbordene. Det blev besluttet, at Søren indhenter 
informationer og tilbud herom. Tages op igen på et senere møde. 
 
Der er bestilt lokale til fællessang i 2025. 
 
 
Markeres på næste instruktørmøde.  
 
 

Vi henvender os til sundhedscenteret, for drøftelse af hvilke 
aktiviteter de ønsker at deres klienter gerne vil prøve kræfter 
med.   
 
Henvendelse fra Kirsten Kring, Egon`s Rejser om eventuelt at 
arrangere rejser for vores medlemmer. Vi har ingen ønsker om 
at arrangere rejser. 
 



 
 
Frivilligkonferencen 2024 – torsdag 7/11-2024 kl. 15.30-18.45 Ny 
Ridehus, Grønnegade 10. Formanden, Finn, Lisbeth og Poul 

deltager. 
 
Frivillig Center Næsted har sendt en mail med guide til online 
booking af lokaler. 
 
DIF og Danske Spil har fremsendt mail vedrørende, at det igen 
er tid til at fejre det frivillige arbejde som udføres ude i bl.a. vores 
forening, og i den forbindelse skal det afgøres hvem der skal 
kåres til at være Årets Idrætsforening 2024. Formanden har 
indstillet Næstved Senior Motion som et bud på årets 
idrætsforening 2024.   
 

 

3.  Økonomi. 
 

• Aktuel status foreningens økonomi 
 

• Regnskab 2024 & budget 2025 
 

•  

 
  
 
Foreningens indestående er d.d. kr. 405.974,27 
 
Regnskab for 2024 og budget 2025 blev drøftet. 

 

4. Medlemmer v. Bent S. & Bent C. 
 

• Medlemsregistrering (ind- & udmeldelse) 
 
 
 

 
• Kontingentopkrævning 

 
 
 
Vi er dags dato 825 medlemmer.  
 
Ved sidste bestyrelsesmøde var der 817 medlemmer, og for 1 år 
siden var vi 796 medlemmer. 
  
Der er ikke restancer pt.  
  

   

5. Post siden sidst. 
 

 
Tilbud om kuglepenne.  

 

6. Eventuelt. 
  
Intet at bemærke 
 

 

7. Næste møde. 
 
6. december 2024 

 
 

Referat fra mødet, godkendes og underskrives den 6. december 2024 
 


